
Zápisnica 
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 23.06.2011 
 
Čas konania: začiatok 16.35 hod. 
  ukončenie 22.00 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Milan Pastrnák, Ľubomír Šoltís  

- predložil návrh na:    
návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Silvia Benková, Mgr. Zuzana Pastrnáková  
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

   za návrhy: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- navrhol prerokovať bod č.10 pred bodom č.3           

Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
   za návrhy: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 10) Prerokovanie čiastkovej zmeny ÚPD obce č.2 
 
Ing. arch. Martin Baloga, PhD. spracovateľ návrhu informoval, že v časti Veľké Lúky majú 
vlastníci pozemkov parc.č.1202/25, 1168/3, 1169/1 záujem o výstavbu rodinných domov. 
Navrhuje zmenu územného plánu, ktorej predmetom bude úprava funkčného využitia 
predmetného pozemku z výhľadovej plochy na rekreáciu a turizmus na plochu pozemkov 
rodinných domov. Zmena sa týka aj navrhovanej komunikácie – väčšia časť povedie po 
pozemku vlastníkov, ktorí požiadali o zmenu ÚP a ďalšia časť pôjde cez  súkromný pozemok 
iných vlastníkov. Siete a obslužnú komunikáciu si vybudujú stavebníci na svoje náklady.   
Ivan Čičmanec - predložil prítomným návrh na uznesenie: 
OcZ schvaľuje začatie procesu prerokovania a schvaľovania zmeny a doplnku Územného 
plánu obce Batizovce č.2 v zmysle predloženého návrhu na zmenu funkčného využitia 
predmetného územia na plochu pozemkov rodinných domov.  
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/3 
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Skonštatovala, že uznesenia sú splnené – bližšie informácie o ich 
splnení môžu podať prítomní jednotliví nositelia, ktorí uznesenia zabezpečovali. Odporúča 
OcZ  predloženú správu zobrať na vedomie.  
 
 
K 4) Správa HKO o vykonanej kontrole 
 
Ing. Janka Jecušková – predložila správu o výsledkoch kontroly:  Plnenie prijatých opatrení 
z kontrol vykonaných v roku 2010. Odporúča OcZ  predloženú správu zobrať na vedomie.  
 
 
K 5) Prerokovanie  návrhu Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2010 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce – skonštatovala, že materiál bol zverejnený a 
písomne doručený poslancom. Odpovedala na jednotlivé otázky poslancov. Predložila OcZ 
návrh na uzatvorenie záverečného účtu – schváliť celoročné hospodárenie bez výhrad.   
 
 
K 6) Stanovisko HKO k návrhu Záverečnému účtu obce Batizovce za rok 2010 
 
Ing. Janka Jecušková – uviedla, že stanovisko bolo písomne doručené poslancom. 
Zhodnotila príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu obce a tiež poukázala na vývoj rozpočtu od r. 
2005. Odporúča OcZ celoročné hospodárenie schváliť bez výhrad. 
OcZ zobralo predložené stanovisko na vedomie. 
 
 
K 7)  Audítorská správa obce Batizovce za rok 2010 
 
Ing. Mária Melicherová – oboznámila s audítorskou správou, spracovanou Ing. Pavlom 
Fiantom Smrečany, v ktorej bolo skonštatované, že účtovná závierka poskytuje pravdivý  
a objektívny obraz o majetkovej a finančnej situácii Obce Batizovce k 31.12.2010, 
o výsledkoch jej hospodárenia za rok končiaci k danému dátumu v súlade so slovenským 
zákonom o účtovníctve. Zároveň informovala o správe audítora o overení konsolidovanej 
účtovnej závierky k 31.12.2010, v ktorej bolo skonštatované, že závierka zobrazuje verne vo 
všetkých významných súvislostiach finančnú situáciu Obce Batizovce k 31.12.2010 
a výsledky jej hospodárenia za rok končiaci k danému dátumu v súlade so slovenským 
zákonom o účtovníctve.   
OcZ zobralo audítorské správy na vedomie. 
 
 
K 8) Schválenie Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2010 
 
Ivan Čičmanec - požiadal poslancov o prípadné otázky a pripomienky k záverečnému účtu. 
Predložil návrh uznesenia na schválenie záverečného účtu obce za rok 2010 bez výhrad. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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K 9) Prerokovanie a schválenie Výročnej správy obce Batizovce za rok 2010 
 
Ing. Mária Melicherová – informovala prítomných, že správa sa predkladá v uvedenej forme 
prvý krát a je spracovaná v zmysle platnej legislatívy. Písomný materiál bol poslancom 
doručený. V zmysle § 20 zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov 
je obec povinná  vyhotovovať výročnú správu, ktorá musí poskytovať verný a pravdivý obraz, 
byť v súlade s účtovnou závierkou, čo musí byť overené audítorom. 
Ing. Ján Hudák – navrhol v budúcnosti doplniť v správe vývoj obce v jednotlivých 
ukazovateľoch a zhodnotenie splnenia plánu aktivít a pod. 
OcZ zobralo Výročnú správu obce Batizovce za rok 2010 a Správu audítora o overení súladu 
výročnej  správy s účtovnou závierkou k 31.12.2010 na vedomie. 
 
     
K 11) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec navrhol poslancom udeliť slovo p. Ladislavovi Baloghovi. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ladislav Balogh - navrhuje zámenu pozemku registra E parc.č.1162/2 o výmere 1413 m2, 
ktorého je vlastníkom s pozemkom registra E parc.č. 3183/2 o výmere 1462 m2 vo vlastníctve 
obce. Ako dôvod uviedol, že jeho pozemok zasahuje až pod jestvujúcu cestu a obec má svoj 
pozemok pozdĺž jeho pozemku. Je ochotný uhradiť náklady za vypracovanie geometrického 
plánu, aj ostatné náklady s tým spojené. Rozdiel v ploche pozemkov doplatí obci.   
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ivan Čičmanec informoval o došlej korešpondencii, rôznych činnostiach a aktivitách:  
- Žiadosť Karola Dračku o odkúpenie pozemku parc.č. KN-C1134/5, 1135/4, 1135/5 

v celkovej výmere 117 m2 vo vlastníctve obce. Časť pozemku sa nachádza pod jeho 
rodinným domom, časť je pri ceste (priekopa). Pozemok užíva už dlhé roky a platí zaň aj 
daň z nehnuteľností.  
Poslanci navrhli predať pozemok žiadateľovi a z uvedených dôvodov vyhlásiť pozemok za 
hodný osobitného zreteľa. Cena pri odpredaji obecných pozemkov je schválená uznesením 
OcZ vo výške 16,59 €.  
Ing. Patrik Františka  navrhuje znížiť cenu pozemku na polovicu.     
Hlasovanie za vyhlásenie pozemkov za hodné osobitného zreteľa: 7 prítomných  poslancov 
(neprít. F.Lizák, F.Varholík), za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Hlasovanie za predaj pozemkov v cene 16,59 €/ m2 : 7 prítomných  poslancov (neprít. 
F.Lizák, F.Varholík), za návrh: 0, proti návrhu: 7, zdržali sa: 0 
Hlasovanie za predaj pozemkov v cene 8,50 €/ m2: 7 prítomných  poslancov (neprít. 
F.Lizák, F.Varholík), za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Poslanci požiadali o predloženie dokladov preukazujúcich dobu užívania pozemkov, ktoré 
budú tvoriť prílohu zápisnice. 

- žiadosť Pavla Omastu o pridelenie pozemku na Panskej záhrade na stavbu rodinného domu 
ako náhradu škody spôsobenej pri vyvlastnení pozemku z dôvodu výstavby diaľnice. 

 Poslanci navrhli, aby sa P.Omasta so svojou žiadosťou obrátil na Slovenský pozemkový 
fond, nakoľko jeho pozemok bol vyvlastnený pre účely štátu a nie obce.     
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- žiadosť Anny Kiktovej o odkúpenie časti pozemku  parc.č.3200/5 – tzv. rajky susediacej 

s jej pozemkom;  
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Poslanci navrhli stavebnej komisii vypracovať stanovisko k žiadosti a predložiť na 
nasledujúce zasadnutie OcZ. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

             za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Námietka  spol. Sirius Corporation Poprad proti uzn. OcZ č. 80/2011 k pomenovaniu novej 

ulice „Losy“. Navrhujú názov ulice „Kvetná“ alebo „K potoku“. 
 Milan Pastrnák, predseda názvoslovnej komisie – uviedol, že názov ulice „Losy“  vznikol 

na základe historického hľadiska pomenovania danej lokality.  
 Ing. Jaroslav Šafařík – jedná sa o obytnú zónu vo výstavbe, od začiatku procesu výstavby 

sa používal názov „Pánska záhrada“ a nikto neupozornil, že je to nesprávne pomenovanie. 
V uvedenej lokalite budú tri ulice, zatiaľ by bolo vhodné pomenovať dve ulice na pozemku 
parc.č.1110/4 a parc.č.1110/21, 1110/22  

 Hlasovanie za zrušenie uzn. č.80/2011:  
   7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík), za návrh: 6, proti návrhu: 0,  
   zdržali sa: 1 (M.Pastrnák) 

Hlasovanie za názov ulice „Kvetná“ na pozemku parc.č.1110/4:  
7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Hlasovanie za názov ulice „K Potoku“ na pozemku parc.č.1110/21, 1110/22:  
7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Ing. Mária Melicherová – informovala o priebehu a výsledku elektronickej aukcie - súťaže 

na vysprávku miestnych komunikácií. Po vyhodnotení vyhrala firma Milan Fáber –
TOPVER Nová Lesná, ktorá ponúkla najnižšiu cenu. Je potrebné schváliť podpísanie 
zmluvy s víťazom. 
Hlasovanie za podpísanie zmluvy: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Zuzana Reichová, sam.odb.referentka (PaM) informovala o novele zákona o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest s účinnosťou od 
1.6.2011. OcZ má rozhodnúť o plate starostu v súlade s platnou novelou zákona. Nakoľko 
pri zmene zákona došlo k zníženiu násobku priemernej mzdy podľa počtu obyvateľov – 
dôjde aj k zníženiu platu starostu. OcZ môže plat zvýšiť až o 70 %. Aby sa zachovala 
doterajšia výška platu starostu navrhuje OcZ schváliť zvýšenie tarifného platu o12 %.    
Hlasovanie za zvýšenie tarifného platu o 12 %:  
7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík), za návrh: 3 (Z.Pastrnáková, Ľ.Šoltís, 
S.Benková), proti návrhu: 3 (J.Hudák, P.Františka, M.Pastrnák), zdržali sa: 1 (J.Rodák) 
Z dôvodu, že zvýšenie platu nebolo schválené, starostovi patrí plat v zmysle zákona vo 
výške 1.523,-€. 

- Poskytnutie dotácie z Ministerstva kultúry SR vo výške 1 000 € na „Gúľaj sa vajíčko“. 
- Informácia o príprave projektovej dokumentácie na kanalizačný zberač na Hviezdoslavovej 

ulici – bude potrebné vyhlásiť verejnú súťaž – ponuka elektronickej aukcie 
 - pozvanie 5-člennej  delegácie do Rumunska v rámci spoločného „Cezhraničného projektu“ 

v dňoch 21.- 28.7.2001 – je potrebné nahlásiť záujemcov 
- Ľubomír Šoltís informoval o príprave Mundiálu, ukončení futbalovej sezóny, príprave 

turnaja O pohár starostu  
- Ivan Čičmanec - od odovzdania priestorov v JAMA bare nie je doriešená kompenzácia za 

demontáž verandy. 
   Poslanci po vzájomnej diskusii dospeli k návrhu, že za zdemontovanú verandu bude obci 

ponechané podružné meranie el. energie a snehové zábrany na streche v priestoroch 
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bývalého JAMA baru a  bezplatné príležitostné zapožičanie mantinelov pre športové akcie 
usporiadané obcou počas 5 rokov.  
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Hudák) 
- Ivan Čičmanec navrhol poslancom udeliť slovo p. Vlaste Sedlákovej. 

Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

Vlasta Sedláková – upozornila na problémy, ktoré má pri sceľovaní pozemkov vykonávané 
Obvodným pozemkovým úradom Poprad, nakoľko sa jedná aj o stavebné pozemky. 
Poslanci odporučili menovanej adresovať svoje námietky voči sceľovaniu pozemkov 
priamo realizátorovi pozemkových úprav.   

 
 
12) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ľubomír Šoltís 
- požiadal na podnet občanov zamestnaných v Pyrobatyse o vykosenie trávy v priestoroch 

križovatky 
Ing. Patrik Františka 
- pri ceste z Gerlachova smerom k PD v zákrute je zlá viditeľnosť – je potrebné zrezať divé 

slivky, pokosiť trávu; zrkadlo pri ceste je zle natočené. 
Ing. Ján Hudák 
- v časti ukončenia chodníka z Hviezdoslavovej ulice pre zvýšenie bezpečnosti chodcov 

navrhuje osadiť dopravné značenie;  
- upozornil na voľný pohyb psov po obci a znečisťovanie ulíc psími exkrementami; 
- urguje aktualizáciu vnútorného predpisu na verejné obstarávanie. 
Ing. Jozef  Rodák  
- navrhol spísať petíciu na vybudovanie chodníka na moste ponad diaľnicu. Poslanci navrhli 

za členov petičného výboru predsedov komisií pri OcZ. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

           za návrh: 6, proti návrhu: 1 (M.Pastrnák), zdržali sa: 0 
- požiadal o informáciu k jeho požiadavke vznesenej na predchádzajúcom zasadnutí OcZ - 

predložiť finančnú správu za 5 rokov – príjmy a výdaje, preinvestované financie v Guli  
Ivan Čičmanec 
- materiál nebol obci predložený z časových dôvodov – bude predmetom rokovania 

nasledujúceho zasadnutia OcZ 
Mgr. Silvia Benková 
- požiadala  poslancov o stanovisko a prijatie uznesenia k zhotoveniu zvukového záznamu zo 

zasadnutia OcZ na CD nosiči poslancom  
Poslanci navrhli poskytnúť zvukový záznam poslancom na požiadanie. 

  Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Patrik Františka 
- požiadal predložiť na nasledujúce zasadnutie OcZ podané projekty a spracovanú projektovú 

dokumentáciu k projektom od r.2005 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Mgr. Silvia Benková 
- informovala o návrhu obecnej rady, aby športová komisia pripravila návrh investičného 

zámeru na rekonštrukciu ihriska na Štúrovej ulici; 
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Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- upozornila na potrebu prehodnotiť vzájomnú spoluprácu medzi poslancami, ktorá je 

nepostačujúca 
-  návrh obecnej rady pripraviť anketu na získanie informácií, podnetov spätne od občanov  

Poslanci navrhli, aby každý poslanec do nasledujúceho zasadnutia OcZ pripravil otázky do 
ankety. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 

            za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 13) Návrh na uznesenia 
 
Mgr. Silvia Benková  prečítala prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia 
OcZ. 
Ing. Ján Hudák – požiadal o doplnenie uznesenia, ktorým OcZ odporúča starostovi 
prejednať možnosť osadenia dopravného značenia v obci so SSC, ODI, ObÚ odbor dopravy 
v Poprade.   
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. F.Lizák, F.Varholík) 
            za doplnenie návrhu na uznesenia: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
Uznesenia zo 4. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
 
K 14) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu: 11   
 
 
V Batizovciach 28. 06. 2011 
 
 
        Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
 
 

Overovatelia zápisnice:   Milan Pastrnák 
 

Ľubomír Šoltís  
 
 

Zapisovateľ:    Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 23. 06. 2011 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
K bodu 2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba  

návrhovej komisie  
Uznesenie č. 82/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
program zasadnutia OcZ. 
 
K bodu 3. Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/3 
Uznesenie č. 83/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/3. 
 
K bodu 4. Správa HKO o vykonanej kontrole 
Uznesenie č. 84/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu HKO o vykonanej kontrole. 
  
K bodu 6. Stanovisko HKO k návrhu Záverečnému účtu obce Batizovce za rok 2010 
Uznesenie č. 85/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
stanovisko HKO k návrhu Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2010. 
  
K bodu 7.  Audítorská správa obce Batizovce za rok 2010 
Uznesenie č. 86/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2010 a Správu audítora o overení 
konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2010. 
 
K bodu 8. Schválenie Záverečného účtu obce Batizovce za rok 2010 
Uznesenie č. 87/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
celoročné hospodárenie bez výhrad 
 
K bodu 9. Prerokovanie a schválenie Výročnej správy obce Batizovce za rok 2010 
Uznesenie č. 88/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Výročnú správu obce Batizovce za rok 2010 a Správu audítora o overení súladu výročnej  
správy s účtovnou závierkou k 31.12.2010. 
 
K bodu 10. Prerokovanie čiastkovej zmeny ÚPD obce č.2 
Uznesenie č. 89/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
začatie procesu prerokovania a schvaľovania zmeny a doplnku Územného plánu obce 
Batizovce č.2 v zmysle predloženého návrhu na zmenu funkčného využitia predmetného 
územia na plochu pozemkov rodinných domov.  
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K bodu 11. Rôzne 
Uznesenie č. 90/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
zámenu pozemku medzi p. Ladislavom Baloghom a obcou Batizovce  na par.č.1162 o výmere 
1413 m2 za pozemok parc.č.3183/2 o výmere 1462 m2. Rozdiel 49 m2 doplatí obci záujemca 
v zmysle uzn. č.161/2008 z 18.9.2008. 
Uznesenie č. 91/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
pozemky na parc.č.1134/5, 1135/4 a 1135/5 o výmere 117 m2 vo vlastníctve obce Batizovce 
ako pozemky  hodné osobitného zreteľa. 
Uznesenie č. 92/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce p. Karolovi Dračkovi  parc.č.1134/5, 1135/4 a 1135/5 
o výmere 117 m2 za cenu 8,50 €/m2 z dôvodu historicky podloženého užívania danej 
nehnuteľnosti od r. 1951. 
Uznesenie č. 93/2011 
Obecné zastupiteľstvo  neschvaľuje  
žiadosť Pavla Omastu o pridelenie pozemku na stavbu rodinného domu v k.ú. Batizovce v 
lokalite Panská záhrada z dôvodu náhrady škody a odporúča žiadateľovi obrátiť sa na 
Slovenský pozemkový fond so žiadosťou o náhradu škody za vyvlastnený pozemok. 
Uznesenie č. 94/2011 
Obecné zastupiteľstvo  ruší 
uznesenie č.80/2011.  
Uznesenie č. 95/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
názov novej ulice na pozemku parc.č. 1110/4 – „Kvetná“ 
Uznesenie č. 96/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
názov novej ulice na pozemku parc.č. 1110/21 a 1110/22 - „K potoku“ 
Uznesenie č. 97/2011 
Obecné zastupiteľstvo  ukladá 
stavebnej komisii vypracovať stanovisko k žiadosti Anny Kiktovej na odpredaj pozemku 
parc.č. 3200/5 – rajka. 
Termín: do 08.09. 2011      Zodpovedný: stavebná komisia  
Uznesenie č. 98/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
podpísanie zmluvy s víťazom elektronickej aukcie na zákazku „ Vysprávky miestnych 
komunikácií v obci Batizovce“ za podmienok uvedených v súťažných podkladoch.  
Uznesenie č. 99/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
plat starostu p. Ivana Čičmanca s účinnosťou od 1.6.2011 vo výške 1 523,-€. 
Uznesenie č. 100/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
finančné vyrovnanie za zdemontovanú verandu formou kompenzácie ponechaním podružného 
merania elektrickej energie a snehových zábran umiestnených na streche severného prístavku 
a príležitostne bezplatné zapožičiavanie mantinelov na športové akcie na dobu 5 rokov. 
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Uznesenie č. 101/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
petičný výbor vo veci rozšírenia mosta ponad diaľnicu o chodník pre peších a cyklistov 
v zložení: Ing. Jozef Rodák, Ing. Ján Hudák, Milan Pastrnák, Ľubomír Šoltís, Ing. Patrik 
Františka. 
Uznesenie č. 102/2011 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje,  
že zvukový záznam z OcZ bude poskytnutý na požiadanie poslancov. 
Uznesenie č. 103/2011 
Obecné zastupiteľstvo  žiada 
predložiť spracované a podané žiadosti s príslušnou projektovou dokumentáciou od roku 
2005. 
Termín: do 08.09.2011     Zodpovedný: starosta obce 
Uznesenie č. 104/2011 
Obecné zastupiteľstvo  ukladá  
športovej komisii pripraviť návrh investičného zámeru na rekonštrukciu horného ihriska na 
Štúrovej ulici. 
Termín: do 08.09.2011     Zodpovedný: športová komisia  
Uznesenie č. 105/2011 
Obecné zastupiteľstvo  ukladá 
poslancom OcZ pripraviť anketu zostavenú a smerovanú dotazmi na obyvateľov obce.  
Termín: do 08.09.2011     Zodpovedný: poslanci OcZ  
Uznesenie č. 106/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi 
opätovne prejednať možnosť dopravného vodorovného a zvislého značenia v obci so 
Slovenskou správou ciest, Okresným dopravným inšpektorátom, Obvodným úradom 
v Poprade – odbor dopravy. 
Termín: do 08.09.2011      Zodpovedný: starosta 
 

 
 
 
 
 
 

Ivan  Č i č m a n e c    
     starosta obce 

 
 
 
 
 
 
 
Návrhová komisia:   
 
Mgr. Silvia Benková 
 
Mgr. Zuzana Pastrnáková 
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